

Sirküler Tarihi :23/01/2026

Sirküler No :2026/005

**SGK MALULLÜK, YAŞLILIK VE ÖLÜM SİGORTALARI PRİM ORANI 1 (BİR)
PUAN ARTIRILDI**

5510 sayılı Kanun'un;

52'nci maddesinde düzenlenen isteğe bağlı sigorta primi oranı %32' den, %33' e, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı **%21'e**

Ek 5'inci maddesinde düzenlenen tarım veya orman işlerinde hizmet akdiyle süreksiz olarak çalışanların ödediği sigorta prim oranı %34,5'den, **%35,5'e**; %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı **%21'e**

Ek 6'ncı maddesinde düzenlenen bazı kısmi süreli çalışanların ödediği sigorta prim oranı %32,5'den, **%33,5'e**, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı **%21'e**

Ek 9'uncu maddesinde düzenlenen ev hizmetlerinde 10 günden az çalışan sigortalıların ödediği sigorta prim oranı %32,5'den, **%33,5'e**, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı **%21'e**

81 inci maddesinde düzenlenen malullük, yaşlılık ve ölüm sigortaları prim oranı %20'den **%21'e**, %11 olan işveren hissesi prim oranı **%12'ye**

Yükseltilmiştir.

Bu düzenleme 01.01.2026 tarihinden itibaren yürürlüğe gireceğinden yeni oranlar 2026 yılı Ocak ayı bildirgesi/beyannamesinde uygulanacaktır.